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Základní organizace Českého zahrádkářského svazu – Trutnov - Kryblice 

 

Zápis z konference ZO ČZS – Kryblice 

 

Datum konání :  17. března 2012 

Přítomni :          dle prezenční listiny 

 

     Předseda ZO ČZS př. Roza seznámil přítomné s následujícím programem : 

1. Zahájení a volba  mandátové komise 

2. Zpráva o činnosti za rok 2011 

3. Zpráva o hospodaření za r. 2011 a návrh rozpočtu na r. 2012 

4. Zpráva revizní komise 

5. Zpráva o činnosti dílenské komise a plán na rok 2012  

6. Diskuse 

7. Zpráva mandátové komise 

8. Plnění usnesení za r. 2011 a návrh usnesení na r. 2012 

9. Závěr  

 

1. Zahájení a volba mandátové komise 

Předseda př. Roza zahájil jednání konference ZO ČZS, přivítal přítomné 
delegáty a přednesl návrh na složení mandátové komise.  

Mandátová  komise ve složení Ladislav Červeňák, Ladislav Jaroš a Václav 
Herout  byla jednohlasně schválena. 

Minutou ticha byla uctěna památka zahrádkářů zesnulých v roce 2011 a na 
začátku tohoto roku. 

 

2. Zpráva o činnosti za rok 2011 

Zprávu o činnosti přednesl  místopředseda ZO ČZS př. Attl, který mj. 

- podal informaci o současném stavu členské základny 

- informoval o volných parcelách 

- upozornil na nutnost dodržování osadního řádu 

- seznámil přítomné s výsledky provedené revize komínů v r. 2011 

- zdůraznil nutnost nahlašovat každou změnu osobních údajů do evidence 
(změna majitele chatiček, změna příjmení sňatkem, změna adresy bydliště 
apod.) 
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- apeloval na pomoc delegátů i ostatních zahrádkářů při vyhledávání 
schopných a ochotných členů do dílenské komise i funkcionářů do některých 
z výborů naší organizace 

- uvedl, že zvyšování sazby DPH se projevilo  na cenách energií, pohonných 
hmot a materiálů, které jsme byli nuceni po naši potřebu nakupovat 

- k loňskému schodku uvedl, že se výbor ZO bude snažit úspornými 
opatřeními u ovlivnitelných výdajových položek jeho výši eliminovat 

Předseda ZO př. Roza doplnil zprávu o činnosti o hodnocení jednotlivých 
členů výboru ZO včetně předsedů osadních výborů a dalších zahrádkářů, kteří 
v loňském roce pomáhali při chodu kolonie. 

 

3.  Zpráva o hospodaření za rok 2011 a návrh rozpočtu na rok 2012 

Zprávu o hospodaření ZO za rok 2011 a  návrh na rozpočet roku 2012, 
zpracovanou pokladní ZO ČZS př. Gojdášovou, přednesl př. Vaněk 

Zpráva o hospodaření a rozpočet na r. 2012  je přílohou originál zápisu. 

 

4. Zpráva revizní komise 

Zprávu  přednesla př. Kučerová.  Konstatováno, že komise provedla kontrolu 
hospodaření u dokladů, které byly předloženy. Kontrolou nebyly zjištěny žádné 
nedostatky. Z provedené kontroly vyplývá, že hospodaření finančních 
prostředků za rok 2011 bylo překročeno o 15 265,- Kč. 

Zpráva z provedené kontroly hospodaření za rok 2011 je přílohou originál 
zápisu. 

 

5. Zpráva o činnosti dílenské komise a návrh plánu na rok 2012 

Ve zprávě o činnosti dílenské komise př. Vaněk mj. uvedl, že byla prováděna 
pravidelná kontrola čerpací stanice ,  proveden svoz šrotu z jednotlivých osad 
a dle požadavků předsedů osad byly prováděny údržbové práce na 
jednotlivých cestách v osadě. V plánu práce na rok 2012 je oprava poničených 
plotů,  údržba cest v jednotlivých osadách,  svoz šrotu z osad a vyřizování  
požadavků osad.  

 

6. Diskuse 

Předseda ZO př. Roza a místopředseda ZO př. Attl předali  Čestné uznání 
Územního sdružení ČZS a dárek těmto zahrádkářům – př. Miroslavě 
Jezdinské, Ladislavu Jarošovi a Pavlu Attlovi. Př. Václavu Rozovi  byla 
předána stříbrná medaile za zásluhy a rozvoj zahrádkářství. 

V diskusi byly projednávány tyto záležitosti : 

- výbor ZO zajistí v l.r. povolení Městských lesů na pokácení 
stromů u plotu na osadě A2 – p.č. 179 

- upozorněno, že v případě poruchy na el. sloupku 
v zahrádkářské osadě je třeba poruchu nahlásit a do 



 3 

elektrického sloupku nezasahovat (kontroly i opravy provádí 
pouze VČE) 

 

7. Zpráva mandátové komise 

Mandátová komise konstatuje, že na dnešní konferenci je přítomno 42 
delegátů, tj. 66 %.  

Konference je usnášeníschopná. 

 

8. Plnění usnesení za rok 2011 a návrh na rok 2012 

Předseda ZO př. Roza provedl zhodnocení usnesení za rok 2011 a přednesl 
návrh na usnesení z dnešní konference.  

Usnesení z konference ZO ČZS Kryblice :  

a) delegáti berou na vědomí : 

- zprávu  o činnosti za rok 2011 

- zprávu o činnosti dílenské komise 

b) delegáti schvalují 

- zprávu o hospodaření za rok 2011 

- návrh rozpočtu na r. 2012 

- zprávu revizní komise  

- plán práce dílenské komise na r. 2012 

- hodnocení plnění usnesení za rok 2011 

c) delegáti ukládají 

- opakovaně zajistit dodržování osadního řádu,T: trvale, O: všichni 
členové 

- zajistit ustavení výboru na osadě A1, T: do 30.6.2012, O: hlavní 
výbor a A1 

- zajistit doplnění dílenské komise a funkci vodohospodáře ,T: do 
30.6.2012,  O: hlavní výbor 

- zajistit řádný chod čerpací stanice, případně odstranění škod na 
vodovodním řádu po zimě i přes dodavatelskou organizaci, T: trvale, 
O: hlavní výbor + dílenská komise 

- zajistit revize komínů stejným způsobem jako v roce 2011 na všech 
dotčených parcelách, T: trvale, O: hlavní výbor + hospodář 

9.   Závěr 

Předseda ZO ČZS př. Roza poděkoval přítomným za účast, popřál hodně 
úspěchů při práci na zahrádkách a jednání konference ukončil. 

-   -   - 

 

Zapsala: Miroslava Jezdinská 


